
Zápisnica zo stavebnej komisie zo dňa 4.9.2023 

 

Prítomní:  Predseda SK: Rudolf Škriečka,  

Jaroslav Bača, Miroslav Stančík, Michal Držík, Ján Bača starší, Ing. Peter 

Dinga, 

Ospravedlnení: Jaroslav Benian 

 

Ostatní prítomní: pani starostka Alžbeta Tuková, Janka Masarová, Mgr. Daniela Kontinová 

 

 

1. K rekonštrukcii a architektonickej dispozícii školského bytu. Prítomná bola riadiťeľka MŠ. 

Po dlhej diskusii, obhliadke a zváženia možností a možných problémov s priradením časti 

bytu ku priestorom MŠ SK odporúča upustiť od tohto zámeru a ďalej odporúča ako 

konečné architektonické riešenie trojizbový byt a spominané priestory novej riaditeľne si 

rozdelia priľahlé miestnosti izba č.108 a kupelňa č.103. Toto konečné odporúčanie bude aj 

interpretované architektke k finálnemu riešeniu. 

2. K žiadosti o priestor pre riaditelňu MŠ sa bude hladať alternatíva. Naj pravdepodobnejšie 

je riešenie v priestoroch jedálne s príslušným dovybavením(stôl, skrinka). SK dalej 

odporúča vybudovanie skladu pri WC-kach namiesto súčasných skríň.     

3. Aktualizácia k orezu stromov , objednávka zrealizovaná u pána Šípoša. 

4. Aktualizácia k rekonštrukcii lavičiek po obci. Predložená bola jediná ponuka od firmy 

Slovpil v sume 460€ bez DPH. SK odporúča dopracovať daľšie ponuky. 

5. Členovia SK debatovali o častejšom kosení travnatých plôch priľahlých k cestám, pri 

bytovkách a pri škole. K realizácii tohto zámeru by bolo treba zakúpiť kosačku a osloviť 

strojníka, ktorý by to mal na starosť ako kosenie tak základnú údržbu kosačky.    

6. K problému stojacej vody, ktorá vzniká pri silných dažďoch pod chodníkom pred pánom 

Ivanom Mozolom SK zaujala stanovisko: vybudovať pred záhradkami odvodňovací kanál 

s väčším profilom a zvážiť osadenie roštu/roštov ponad tento kanál. Ďalej SK odporúča 

plochu kde sa hromadí stojacá voda  odvodniť prekopaním „zeleného“ plitkého žlabu 

pozdĺž chodníka k odvodňovacej šachte.    

7. K parkovaniu na trávnatých plochách pozdĺž potoka v časti Horný koniec. Pritomní 

členovia SK diskutovali o možnosti ako upraviť tieto plochy aby netrpeli záťažou 

parkovania hlavne v zimných mesiacoch a dali sa normálne udržiavať v lete. SK odporúča 

odkomunikovať možné riešenia s okolitými susedmi a prípadnú realizáciu vykonať 

svojpomocne v spolupráci s obcou.   

 

 

 

 

 

 

 

............................................ 

Rudolf Škriečka 

                                                                                                          predseda SK 

 


